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MARMARA YELKEN SPOR KULÜBÜ  

04 MART 2023 TARİHLİ 2022 YILI  

OLAĞAN GENEL KURUL TOPLANTI TUTANAĞI  

 

Olağan Genel Kurul Toplantısı tüzüğümüze göre bu genel kurula katılma hakkı bulunan, 752 üyeye 

usulüne göre çağrıların yapıldığı görüldü. Bu çağrıya göre ilk toplantı günü olan 18 Şubat 2023 tarihi 

saat 11:00 ’de yeterli çoğunluk sağlanamadığından, ikinci toplantı günü olan 04 Mart 2023 günü 

“Erenköy Cami Sokak No.17 Kadıköy İstanbul” adresindeki merkezimizde saat 11:00 de çoğunluk 

aranmaksızın 85 üyenin asaleten katılımı ile toplantıya başlandı. 

 

Gündemin 1. Maddesinde; Toplantı açılışı Dernek Başkanı Sn. Dr. Sedat SOYBAY tarafından 

yapıldı. Ardından Ulu Önder Gazi Mustafa Kemal ATATAÜRK, 06 Şubat’ta 11 ilimizde yaşadığımız 

büyük deprem sonrası kayıplarımız, tüm aziz şehitlerimiz ile aramızdan ayrılıp ebediyete intikal eden 

saygıdeğer üyelerimiz için saygı duruşu yapıldı. Ardından hep birlikte İstiklal Marşı’mız okundu. 

 

Gündemin 2. Maddesinde; Divan Heyeti için Yönetim Kurulu tarafından önerge verildi. Önerge 

Dernek Başkanı Dr. Sedat SOYBAY tarafından okundu. Divan için başka aday çıkmadı. Yapılan 

oylamada oy birliği ile M. İbrahim AYBAR (Başkan), Yusuf Sedat ARIMAN (Başkan Vekili), Av. 

Yahya Kerem TAŞTABAN ve Ali Rıza DEĞER ’de (Yazmanlıklara) Divan Heyeti olarak seçildiler. 

Divan heyetine tutanakları imza etme yetkisi de Genel Kurulda oy’a sunuldu ve oy birliği ile kabul 

edildi. 

 

Gündemin 3. Maddesinde; Yönetim Kurulu Başkanı Dr. Sedat SOYBAY söz aldı,  

a) 2022 yılı faaliyet raporu idari faaliyetleri çerçevesinde; 

• Eski ve yeni tüm sponsorlarımızın katkılarının devam ettiğini; bu sponsorluklarla faaliyetlerimiz ve 

özellikle de spor etkinliklerimizin devam ettiğini; 

• ‘Enerjimiz Güneşten Tatlı Suyumuz Denizden’ projesi ile Türkiye de spor kulüpleri arasında ilk 

olma niteliği taşıyan güneş enerji santralimiz ile günde 20Kw ve deniz suyu arıtma tesislerimiz ile  

günde 20 ton temiz su sağlayan bir sistem kurduğumuzu; 

• Gedik Üniversitesi ile sportif performans ve etkinliklerimize bilimsel katkı sağlamak adına bir 

protokol yapıldığını, 

• Pürsu sponsorluğu ve Kadıköy Belediyesi'nin destekleriyle deprem bölgesine kulübümüzden 1 tır, 30 

bin adet pet su desteği organize edildiğini, 

• MYK deprem hazırlık komisyonu kurulduğunu, 

• Sahil tesislerimizde iyileştirmeler yapıldığını, 

• Sahil tesislerimiz ve ana binamızdaki elektrik tesisatının ciddi bir yatırım ile elden geçirildiğini, 

• Sahil tesislerinin çatılarının İzocam sponsorluğunda yenilendiğini, güneş enerji panellerimizin 

gelişmesi için zemin sağlandığını, 

• Kayıkhanemiz saç panelleri ile lodosa dayanıklı hale getirildiğini, 

• Depolama raf sistemi ve güvenlik sistemi geliştirilip, yenilendiğini, 

• Kulüp binamız ve sahil tesislerimiz 40 güvenlik kamerası ile 7/24 kayıt altına alınarak güvenliğimizin 

genişlediğini, 

• Reklam alanları ve işletme izinlerinin ve sahil kira sözleşmemizin idari kurumlarla yenilendiğini, 

• Sporturist A.Ş. iş birliği ile binamızın balkon, çevre çiti ahşaplarının yenilendiğini ve çatısının yeni 

teknoloji ürünler ile yalıtıldığını, 
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• Aydınlatma ve ses düzenimizin yenilendiğini, bina giriş kaldırımının düzenlendiğini, bina önü 

otopark alanının belediyeden kiralandığını,  

• WC’lerimizin tamamının Eczacıbaşı malzeme desteği ile yenileneceğini,  

• Online aidat ödeme kolaylığının web sitemizden sağlandığını, 

• Sponsorluk ile J-70 yarış teknesine sahip olduğumuzu, 

 

b) 2022 yılı faaliyet raporu sosyal faaliyetleri çerçevesinde; 

• Ediz Hun ‘Doğa ve İnsan İlişkileri’, Orhan Osman ile müzik gecesi, Dario Porsemay ‘MYK 

Kuruluşu’, Em. Tümg. Sn. Tarık Özkut, yazar Sn. Özcan Atamert ile 23 Nisan Kutlamalarının Beykoz 

ilçesindeki okuldan gelen çocuklarımızla yapıldığını, Prof. Dr. Murat Hakan Terekeci’nin “Uzun 

yaşamın sırları”, Gülgün Feyman “Cumhuriyet Kadınları”, Prof. Dr. Süheyl Batum “ Cumhuriyet 

Değerleri”, Dr. Çiğdem Bayraktar Ör “Atatürk’ü Anlamak”, M. İbrahim Aybar “Geleceğin 

Otomobilleri”, Engin Keskinel ''Ülkemizde Ve Dünyada Enerji Trendleri” konuşmalarının 

üyelerimizin yoğun ilgisi ile takip edildiğini; 

• Anneler günü ve babalar gününün rekor katılımlarla birlikte kutlandığını, 

• 19 Mayıs kutlama etkinliklerinin yapıldığını, 

• Türk Balıkadamlar Spor Kulübü ve Sporturist A.Ş.’nin iş birliğiyle sahilde temizlik ile Marmara 

Denizi Marmara Evimiz etkinliğinin yapıldığını, 

• 10 Kasım da Atatürk’ü anmak için özel program yapıldığını, 

• Cumhuriyet Bayramı, yılbaşı, 64. yıl dönümümüz gibi özel günlerde özel programlar yapıldığını, 

• MYK Türk Sanat Müziği Korosu ile ilk konserinin verildiğini, 

 

c) 2022 yılı faaliyet raporu sportif faaliyetleri çerçevesinde; 

• TYF Yıldızlar Kupası ve dereceye giren sporcularımızın başarılarını, 

• Bodrum İnternational Optimist Regatta yarışmasına sporcularımızın katıldığını, 

• Okul Sporları ve Yelken İstanbul Şampiyonası ile dereceye giren sporcularımızın başarılarını, 

• 23 Nisan Ulusal Egemenlik Kupası ve dereceye giren sporcularımızın başarılarını, 

• Kardeşlik Bisiklet Turuna kulübümüzün ev sahipliği yaptığını, 

• PİRAT Ligi Birinci Ayak Yarışmasında dereceye giren sporcularımızın başarılarını, 

• PİRAT TAKIMI 2022 başarıları çerçevesinde 2022 Türkiye Pirat Ligi Tüm ayak yarışları, Engin Sili 

Kupası ve Türkiye Pirat Şampiyonası çerçevesinde ve dereceye giren sporcularımızın başarılarını, 

• Erol Kapkın Dragon Trofesi yarışına sporcularımızın katıldığını, 

• Yelken Dünya Kupası SSL Gold Cup’da SSL Team Türkiye’nin kadrosunda, Komodorumuz Dr. 

Haluk Babacan ‘ın yer aldığını, 

• MYK Optimist - Ilca İstanbul Şampiyonası ve dereceye giren sporcularımızın başarılarını, 

• MYK - PETROL OFİSİ Kupası ile dereceye giren sporcularımızın başarılarını, 

• 14 ülkeden 32 genç ile yelken etkinliği yapıldığını, 

• SPORTSBOAT Trofesi MYK Kupası, 

• MYK - SPORTURİST A.Ş. Kurucular Kupası ve dereceye giren sporcularımızın başarılarını, 

• CUMHURİYET BAYRAMI kupasında kulübümüzün ev sahipliği yaptığını, 

• TYF YELKEN LİGİ OPTİMİST 1. ayak yarışlarında altın grupta sporcularımızın yarıştığını, 

• MYK - MASS KARDEŞLİK Kupasının kulübümüzün ev sahipliğinde yapıldığını, 

• Heybeliada ve Sığacık’ta kamp yapıldığını, 

• Yaz okullarımızda, yetişkin yelken eğitimlerinde ve rüzgâr sörfünde spor faaliyetlerinin devam ettiğini, 
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d) Son olarak devam eden projelerimiz çerçevesinde; 

Genişletilmiş Güçlü Güneş Enerjisi Sistemi İle hedefin 120 KW güç olduğunu, Sahil Rekreasyon 

Alanına, mini marina ve yeni resepsiyon giriş alanı tadilatının yapılacağını, QR kapı giriş kontrolü ve 

mobil uygulamasının bitmek üzere olduğunu, restoran ve sahil eğitim faaliyetlerimizde üyelerimize özel 

net %20 indirim sağlandığını, 

 

Başkan Sn. Dr. Sedat SOYBAY tüm genel kurul üyelerine açıklamaları ve görselleri ile aktardı. 

 

Yönetim Kurulu Sayman üyesi Sn. A. Ziyaettin İMER ise Finansal tablolar hakkında ve tüm üyelere 

daha önceden gönderilen 2022 yılı mali tabloları hakkında bilgi verdi. Marmara Yelken Kulübü 

Derneği Ve İktisadi İşletmesi 2022 yılında %151 gerçekleşen gelir bütçesi ve %148 gerçekleşen gider 

bütçesi olduğunu iletti. 2023 için gelir ve giderlerin 2022 bütçe rakamlarına göre yaklaşık 3 kat 

artmasını beklediklerini izah ederek bütçe ve bütçe yönetmeliği teklifi hakkında bilgi verdi. Tüm 

üyeler idari, sosyal ve sportif konulardaki faaliyetleri ve mali durumu alkışladı. 

 

Gündemin 4. Maddesinde; Denetleme Kurulu Raporu, Denetçilerden Sn. Av. Mustafa Ethem 

ALKAN tarafından okundu. Söz alan olmadı.  

 

Gündemin 5. Maddesinde; Yönetim ve Denetim Kurulu raporları üzerine genel kurul üyelerine 

görüşleri için söz verildi.  Söz alan olmadı.  

 

Gündemin 6. Maddesinde; Divan Başkanı; Yönetim Kurulunun ibrası için yönetim kurulu üyelerini 

ayrı ayrı oya sundu. Yönetim Kurulu üyeleri, ayrı ayrı ve kendileri hakkındaki oylamada oy 

kullanmaksızın oy birliği ile 2022 yılı faaliyetleri için ibra edildiler. Daha sonra Denetim Kurulu 

ibraya sunuldu, Denetleme Kurulu da aynı şekilde ve ayrı ayrı oy birliği ile 2022 yılı faaliyetleri için 

ibra edildiler. 

 

Gündemin 7. Maddesinde; Yıllık aidat ve giriş ödentileri maddesine geçildi. Sn. Ali Rıza DEĞER 

söz aldı. Yeni aidatlar ile ilgili yeterli imzayı taşıyan divana sunulan önergeyi açıkladı. Bu önerge ile 

2023 Yılından itibaren Derneğimizin;  a) Yıllık Aidatı: Evli üyeler için 2.000-TL, Bekar üyeler için 

1.500-TL, Öğrenci üyeler için 1.000-TL olarak 30 Haziran 2023’e kadar geçerli olmak üzere ve daha 

sonra ödeme yapıldığı takdirde İstanbul Ticaret Odası tüketici endeksine göre aylık gecikme faizi 

uygulanmasına, b) Giriş Ödentisinin 40.000-TL, c) Misafir kapı giriş ücreti: 20-TL, d) 4 Mart 2023 

Genel Kurul tarihine kadar, Sporturist A.Ş. nin ortağı olan ve de daha önce kulübümüze üye olup da 

ayrılanlar dahil (Disiplin Kurulunca soruşturma konusuna dahil olanlar hariç) veya hiç üye olmamış 

olanlar, eğer üye olmak isterlerse kendilerine, MYK Yönetim Kurulumuz onayı sonrası, giriş ödentisi 

ile kapı giriş ücretin de %50 indirimli olarak uygulanmasına ve geçen yıllarda olduğu gibi giriş 

ödentisinde %20 ye kadar iskontoyla indirim yapabilme yetkisinin Yönetim Kuruluna verilmesini, 

konularının Genel Kurulca karara bağlanması önergesini genel kurula aktardı. Divan Başkanı tüm 

önergenin hepsinin birlikte karar alınması için önergesini önce oya sundu, oy birliği ile tüm 

önergenin, birlikte karar verilmesi kabul edildi. Daha sonra önergedeki tüm hususlar birlikte oylandı 

ve önergedeki miktarlar ve yeni üye giriş ödentisinde Yönetim Kuruluna önergedeki şekilde indirim 

hakları verilmesini oya sundu ve oy birliği ile önergedeki şekilde aynen kabul edildi. 
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Kazım GÖKER söz istedi. Giriş ödentisi teklifinin az olduğu düşüncesini iletti. Daha sonra bu soruya 

cevap veren Başkan Dr. Sedat SOYBAY; bu soruyu kulübe sahip çıkmak olarak gördüğünü, Yönetim 

olarak bu konuda çok istişare yapıldığını ve işletmecinin de talepleri ve özellikle kulüp üyelerinin 

işletmeden aldıkları indirim oranını %20’ye çıkarılması, düğün vs. gibi büyük etkinliklerde sayıdan 

bağımsız önemli bir katkı alınması gibi hususlarda böyle bir belirleme yapıldığını bilirdi. Ayrıca 

kulübümüze giren kişi sayılarını bilindiğini ama bunun ne kadar üye ne kadar misafir olduğunun daha 

da iyi ayrıştırılması için faaliyetlerde de izah edilen kapı giriş sistemi ve teknolojik yatırımların 

bitmek üzere olduğunu belirtti.  

 

Gündemin 8. Maddesinde; Gelecek dönem bütçesi, Yönetim Kurulu Sayman Üyesi Sn. A. Ziyaettin 

İMER tarafından ayrıntılı izah edilerek açıklandı. Fasıllar arasında gerekli değişikliği yapabilme 

yetkisinin Yönetim Kuruluna verilmesi de dahil 2023 yılı bütçe yönetmeliği okundu, izah edildi ve 

oylamaya sunulmasını istedi. Divan Başkanı ayrı ayrı oya sunduğu 2023 yılı bütçesi ve bütçe 

yönetmeliği oy birliği ile kabul edildi.  

 

Onaylanan bütçe ile ilgili 2023 yılı bütçesinde yer alan kalemler arasında bulunan davalarımızla ilgili 

eski iş mahkemelerindeki davalarımız için arabuluculuk veya diğer alternatif çözüm yollarında 

gerekirse karşı tarafla uzlaşma yetkisinin, Yönetim Kuruluna verilmesi istenen ve yeterli imzayı 

taşıyan önerge de Genel Kurulun onayına sunuldu ve oy birliği ile kabul edildi. Ayrıca bu maddede 

tarafımıza karşı açılan ve uzun yıllardır devam eden davalardan lehe kararlar alındığı da genel kurula 

aktarıldı. 

 

Gündemin 9. Maddesinde; 2022 yılında üyeliğe kabul edilen 40 asıl üye, 7 evlat üye ve 2 vefat eden 

üyelerin eşleri olarak yeni üyeliğe kabul edilenlerin isimleri Sn. Ali Rıza DEĞER tarafından okunarak 

Genel Kurul’un onayına sunuldu. Tüm yeni üyeler oy birliği ile üyeliğe kabul edildi.  

 

Gündemin 10. Maddesinde; Tüzüğümüzün 12. Maddesi gereği birikmiş üye aidat borcu olanların 

üyelikten çıkarılmaları konusunda Sn. Ali Rıza DEĞER genel kurula bilgi vererek, 2020 yılı dahil en 

az 3 yıllık aidat borcu olan üyelerin isimleri açıkladı. Liste Genel Kurula okundu. Listede vefat ettiği 

öğrenilen üyemiz hariç 16 üyemizin birikmiş borçları nedeniyle üyelikten çıkarılmasına oy birliği ile 

kabul edildi.  

 

Bu madde de daha önceki yıllara ait üye aidat borçları ile ilgili yeterli imzaya sahip bir başka önerge 

daha sunuldu. Buna göre; son dönemlerde, avukatımız ve idaremiz kanalıyla yapılan birikmiş aidat 

borcu olan ve üyelikten çıkartılan eski üyelerimizle ilgili çalışmalar açıklandı. Daha önceki yıllarda 

olduğu gibi 2022 yılı içinde yapılan bu çalışmalarla ilgili Avukatımızın hazırladığı rapor 

doğrultusunda verilen önerge ile borçlu üyelerimize ulaşmak için Yönetim Kurulumuzun, tüm genel 

kurul üyelerimizden destek talebi oy birliği kabul edildi. Son olarak, geçtiğimiz yıllarda 

Tüzüğümüzde yapılan değişiklikle; borcu nedeniyle ihraç edilmiş üyenin, borcunu ödediği takdirde 

isterse üyeliğe giriş aidatı ödemeksizin tekrar geri dönebileceği de vurgulandı. 

Bu şekildeki önerge Sn. Ali Rıza DEĞER tarafından genel kurula okunduktan sonra Divan Başkanı 

M. İbrahim AYBAR tarafından oya sunuldu ve oy birliği ile kabul edildi. 
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Gündemin 11. Maddesinde; Divan Başkanı Sn. İbrahim AYBAR; 7405 Sayılı Spor Kulüpleri ve 

Spor Federasyonları Kanunu gereğince, dernek statüsünden spor kulübü statüsüne geçme 

zorunluluğumuz hakkında bilgi vermek üzere sözü Ali Rıza DEĞER’ e verdi. Ali Rıza DEĞER 

7405 sayılı kanuni zorunluluk çerçevesinde kendisinin başkanlığında, Av. Mehmet ÖZHABEŞ, Av. 

Yahya Kerem TAŞTABAN, Av. Fuat TOPDEMİR, Av. Özge ÇELER ve müdürümüz Begüm 

BERKER ‘den oluşan bir tüzük komisyonun uzun çalışmalar yaptığını iletti.  

 

Bu çerçevede mevcut önerge ile ‘’7405 Sayılı Spor Kulüpleri ve Spor Federasyonları Kanunu‘’ 

gereğince, dernek statüsünden spor kulübü statüsüne geçiş kararı oya sunuldu ve oy birliği ile kabul 

edildi. 

 

Gündemin 12. Maddesinde; Ali Rıza DEĞER, genel kurul tüm üyelerine toplantı öncesi gönderilen 

tüzük değişiklikleri ve izahatları hakkında bilgi verdi.  Bu madde içince yapılan görüşmelerde Tuncer 

HENDEKLİ, Dario PORSEMAY söz aldı ve bazı soruları sordu, Av. Y. Kerem TAŞTABAN ve Ali 

Rıza DEĞER bazı bilgilendirmeler yaptı. Ardından Divan Başkanı Sn. İbrahim AYBAR; 7405 sayılı 

Spor Kulüpleri ve Spor Federasyonları Kanununa uygun hazırlanan Marmara Yelken Spor Kulübü 

tüzük tadillerini Genel Kurulun onayına sundu ve yeni tüzük oy birliği ile kabul edildi. 

  

Gündemin 13. Maddesinde; Toplantı içinde ve bu son gündem maddesinde dilek ve temenniler 

çerçevesinde aşağıdaki sözler, dilekler ve Yönetim Kurulu Başkanının açıklamaları oldu.  

 

Dario PORSEMAY; ‘‘enfes bir faaliyet raporu, bütçe ile ilgili büyük başarılar duyduk, üye 

gelirlerinin ancak 1 ayımızı karşıladığını kalanın Yönetim Kurulu Başkanı ve üyelerin katkıları 

çalışmaları ile gerçekleşiyor. Tüzük konusunda da bilgilendirmeler geldi ama bugün de yine bir yeni 

bilgilendirme toplantısı yapılacağını anladık. Teşekkür ediyor ve ben de alkışlıyorum” dedi   

 

Yamaç ERTÜRK; “kıdem tazminatı ödemelerinin neden bu kadar yüksek olduğunu, çok mu ayrılan 

olduğunu, ayrılan antrenörlerin yerinin nasıl doldurulduğunu?” sordu.  

 

Mehmet TÜRSAN; ‘’bu kadar büyük ve etkili faaliyetler, spor başarıları ve etkinlikler için Başkana 

teşekkürlerini iletti ve birlikte, bir olarak faaliyetlere devam edeceklerini, tam destek ile 

ilerleyeceklerini ‘’ söyledi. 

 

Savaş İNANDIOĞLU; ‘’Dinlediği Faaliyetlerin çokluğu ve kalitesinden duyduğu memnuniyeti ve 

bu nezih genel kurul ortamı için yönetime ve tüm genel kurula teşekkür ederek, kulübe üye olmaktan 

duyduğu mutluluğu ‘’iletti.  

 

Divan Başkanı Sn. İbrahim AYBAR soruları cevaplaması ve son sözlerini almak için sözü Başkan 

Dr. Sedat SOYBAY ‘a verdi. 

 

Başkan Dr. Sedat SOYBAY; Kulüp Müdürümüz Begüm Berker’in uzun yıllar sonrası artık ayrılmak 

istediğini, 2 antrenörümüzün İstanbul dışına gitme planları nedeniyle ayrıldıklarını, kendilerini 
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uğurladıklarını,  tüm ayrılanları çok güzel uğurladıklarını yine sahilden bir teknisyenin ise istifa 

ederek ayrıldığını iletti. Bu ayrılıkların başında ekonomik nedenler olduğunu söyledi. Yeni 

antrenörlerin belirlenmesi için yıl sonu fiyat düzenlemelerini beklenmek zorunda kaldığını, kısa 

zamanda geçmiş başarı performanslarına göre antrenör kadromuzun zenginleşeceğini söyledi. Tüm 

çalışanlarımıza ekonomik gücümüz çerçevesinde zamlar yapıldığını, tüm çalışanlarımıza teşekkür 

ettiğini, ayrılanlarında kendince haklı olabileceklerini ve dostça ayrıldıklarını iletti. 

 

Başkan Dr. Sedat SOYBAY, Genel Kurul Toplantımıza 80 den fazla üyemizin katılım sağlamış 

olmasının kendilerine güç verdiğini ve katılım sağlayan tüm üyelerimize teşekkürlerini ilettiğini 

bildirerek; “yapılan tüzük değişikliklerinin çoğunun kanuni zorunluluklardan kaynaklı olduğunu, 

kanuni zorunluluk dışında değişikliğe gidilmemesi konusunda özen gösterildiğini, örneğin; denetçi 

üyelerin görev süresi ile Yönetim Kurulu görev süresi arasındaki farkla ilgili konuda dahi itiraz eden 

idarenin uyarılarını dikkate almak zorunda kalmakla birlikte bu hususu Yönetim Kurulu’na ilave süre 

şeklinde değil de Denetim Kurulu’nun süresini Yönetim Kurulu görev süresi ile aynı olacak şekilde 

daraltarak belirleyecek kadar hassas davranıldığını, tüzükte yapılması gereken değişiklikler üzerinde 

defalarca düşünüldüğünü, tüzük komisyonundan yönetime gelen önerilerin sık dokunduğunu,  kanuni 

zorunluluklar ve daha önceki idarenin uyarıları kapsamında mümkün olduğunca dar bir değişikliğe 

gidilmesini yönetim olarak önerdiklerini ve bunun sonucunda da bugün yapılmış olan düzenlemelerin 

Genel Kurulda oybirliği ile kabul edilmesinden dolayı mutlu olduğunu” dile getirerek, Tüzük tadiline 

ilişkin yapılan düzenlemeler hakkında Divan Kurulu Toplantımızda da bilgilendirme yapılacağını 

bildirdi.  

 

Gündemin 14. Maddesinde; Toplantı Divan Başkanı Sn. M. İbrahim AYBAR; gündemin 

tamamlandığını, herkese çok teşekkür ettiğini, yeni seçilenlere ve Yönetim Kurulunun emin 

olduğumuz başarılarının devamını ve tüm üyelerimizin her türlü katkısının devamını dileyerek saat 

13:15’ de toplantıyı kapattı. 

   

 

     M. İbrahim AYBAR       Yusuf Sedat ARIMAN   Av. Y. Kerem TAŞTABAN    Ali Rıza DEĞER  

     Divan Heyeti Başkanı            Başkan Vekili                             Yazman                          Yazman 

 

ASLI İMZALIDIR. 


